
Zápis z porady vedení konané dne 15. 2. 2016 

Přítomni: Regner, Rebok, Bartošek, Matyska, Šrubařová, Malinka, Dostál, Kohoutková, 

Vičar, Novotná Buršíková 

Omluveni: Křenek 

1. Informace od ředitele  

– Minulý čtvrtek proběhl evaluační pohovor s vedením univerzity. Ředitel poděkoval 

členům kolegia za zaslané materiály, k přednesené prezentaci uvítá reflexi. Prezentace 

je k dispozici na dokumentovém serveru: 

https://is.muni.cz/auth/do/1492/Kolegium/zapisy/pohovor_UVT_2016.pdf  

– V úterý 16. 2. proběhne kolegium rektora. Na programu jsou především záležitosti 

týkající se výuky a uznávání titulů. Naplánovány jsou také zbývající prezentace fakult 

a ústavů, které zatím nezazněly. Očekává se, že kvestor bude schopen sdělit alespoň 

základní informace k letošnímu rozpočtu. 

– Koncem týden se sejde ředitel s Alešem Ročkem, aby upřesnili jeho práci pro Czech 

Globe. Následně se ředitel sejde s prof. Markem.  

 

2. Informace od doc. Dostála 

– Nominace excelentních výsledků do II. pilíře RIV – již v září jsme odeslali výsledek 

společně s FI. Nominován byl také KYPO, další nominace je třeba nahlásit obratem.  

– Dostál seznámil s návrhem CTT na společnou přípravu projektu OP VVV, poprosil 

kolegium o vyjádření. Společně s Romanem Čermákem uváží, o jakou činnost 

v projektu bychom primárně chtěli vyjádřit zájem.  

– Kolokvia – 24. 2. bude mít kolokvium Malinka, 30. 3. Bartošek na téma predátorských 

časopisů.  

– Dostál bude kontaktovat doc. Duška pro upřesnění další spolupráce.  

 

3. Informace od tajemnice  

– Tajemnice požádala členy kolegia o návrhy na kontroly pro letošní rok. Návrhy pošle 

kolegium N. Buršíkové, do konce února potřebujeme mít kompletní podklady. 

Neuskutečněná kontrola SUPO z loňska bude přesunuta na letošek. Kohoutková ověří, 

zda je možné, aby navrhovatelé mohli sami vložit kontrolu rovnou do INETu. 

(do 22. 2.)   

– V SharePointu byla vytvořena složka pro veřejné zakázky, tajemnice apelovala na 

rychlé doplnění plánu, hlavně u síťařských zakázek zdůraznila potřebu konkretizace a 

jednoznačného určení osoby odpovědné za technické podklady. Termín splnění do 

konce února.  

– Do programu na výjezdní zasedání navrhla tajemnice zařadit informace 

o legislativních novinkách z pohledu dopadu do běžné činnosti ÚVT.  

– Tajemnice s Kohoutkovou připraví pro kolegium krátkou prezentaci se základními 

informacemi o registru smluv. (do konce března).  

– S divizními bude domluven rozsah úvazků na dohody.  

https://is.muni.cz/auth/do/1492/Kolegium/zapisy/pohovor_UVT_2016.pdf


 

 

4. Office 365 

– Regner informoval, že Office 365 byl schválen vedením univerzity jako komunikační 

nástroj. V pátek proběhne schůzka s panem rektorem a prorektorem Bulantem, cílem 

je vyjasnění, co vedení MU od systému očekává a jakým způsobem je zvyklé 

komunikovat. Za ÚVT se zúčastní ředitel, Regner, Jan Sebastian Novotný, Křenek a 

Lebeda.  

– Regner a Novotný vytvoří přehled, co O365 pro předpokládané účely nabízí. Regner 

vyhodnotí, s čím doposud nemáme zkušenosti, případně jaké vlastnosti neumíme 

realizovat. Přímo i přes Microsoft se pokusíme navázat kontakt s dalšími univerzitami, 

které O365 podobným způsobem již déle provozují.  

 

5. Výroční zpráva 

– Výroční zpráva ÚVT – zpráva bude cílena na publikum spíše na úrovni vedení, 

struktura bude kopírovat vzor struktury evaluační prezentace.  

o Jazyk zprávy – základním jazykem bude čeština, poté bude zpráva přeložena 

do angličtiny 

o Do poloviny března navrhne Vičar strukturu zprávy na základě dat od ředitele. 

(14. 3.)  

o Do příštího pondělí navrhne Vičar harmonogram zpracování. (22. 2.)  

– Výroční zpráva MU – zprávu za knihovny zpracuje Bartošek, za informační systémy 

mimo IS Kohoutková, zprávu o ÚVT ředitel. Vičar s Bartoškem zkontrolují, zda 

z navrhovaných tabulek oproti loňských nevypadla některá témata (kupř. CERIT-SC). 

Splnění termínů za ÚVT kontroluje Vičar.  

 

6. Výjezdní zasedání  

– Vičar informoval, že již získal náměty, bude je konzultovat s programovým výborem.  

– Do 29. února pošle kolegiu návrh programu, bude prezentovat základní představu.  

 

7. Zprávy z divizí  

– Malinka zdůraznil, že v případě jakéhokoliv problému s výpočetní technikou nebo 

výpadku se mají pracovníci primárně obracet na helpdesk, ať už e-mailem nebo 

telefonicky na klapku 7722.  

– Malinka diskutoval s Procházkou AIM, pro rychlé vypnutí ACC MGR má Malinka 

nedostatek úvazků. Pošle řediteli návrh řešení včetně potřebných úvazků.  

– Malinka zaslal návrh směrnice o správě a užívání ICT na MU, kolegium se k němu 

vyjádří hlavně z hlediska obsahové a věcné stránky (do 22. 2.)  

– Kohoutková informovala, že je možné začít s překlady INETu do angličtiny, bude 

založena zakázka (odpovědnost Vičar), Vičar může začít řešit.  

– ZČU znova projevila zájem o INET, Kohoutková se o případné kalkulaci ceny 

domluví s tajemnicí.  



– Rebok informoval, že byly obnoveny diskuse o stavu BAPS a možnostech nahrazení 

BAPS externím programem. Kolovratníková s Pospíšilem vypracují rešerši s evidencí 

externích systémů, realisticky zváží a definují naše požadavky.  

– Rebok plánuje na tento týden schůzku ke správě sálů s účastí někoho z Malinkovy 

divize.  

 

8. Ostatní  

– Ředitel svolá na pátek nebo pondělní ráno schůzku projektové podpory. Nejpozději do 

čtvrtka očekává od kolegia náměty, v jaké úrovni činnosti by mohla externí logistika 

ze strany projektové podpory uvolnit ruce odborným pracovníkům.  

– Na výroční konferenci EUNIS zastoupí rektora Kohoutková.  

– Ředitel pověřil Malinku systematickým sběrem informací, co z činností ústavu 

dělá/může dělat CESNET. Cílem je zamyšlení, v čem může být CESNET nově 

užitečný pro ústav i celou MU. (do 28. 3.)  

– Ředitel stanoví termín prezentace oddělení GIS na kolegiu (do 22. 2.)  

– E-learning – dosud nebyla vyjasněna naše role v e-learningu na univerzitě. Ředitel jej 

považuje za důležitou aktivitu, pro jejíž uchopení ale zatím nemáme vhodného 

pracovníka. Naším cílem může být vytvoření platformy, kterou lze sdílet i s jinými 

univerzitami s tím, že zaštítíme technickou část poskytování serverů i samotné 

platformy, obsahovou a výukovou část by ÚVT neřešil.  

 

9. Zajímavá sdělení 

– Jazyková škola při filozofické fakultě otvírá v jarním semestru nové kurzy angličtiny, 

které jsou určeny pro studenty a zaměstnance všech pracovišť Masarykovy university. 

Více informací najdete zde: http://www.phil.muni.cz/wjas/jarni-semestr-2016  

 

10. Informace z projektové podpory 

– Byla vyhlášena nová výzva Fondu rozvoje CESNET - rozvojové projekty, více 

informací naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:frcesnet_10.02.

2016  

– GA ČR vyhlásila veřejné soutěže na podporu Standardních, Mezinárodních (s 

Německem, Koreou, Taiwanem) a Juniorských projektů. Soutěžní lhůta pro všechny 

soutěže končí 30. 3. 2016. 

Další informace  o Standardních projektech naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gacrsp_16.02.2

016 

Další informace o Mezinárodních projektech naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gacrmp_16.02.

2016 

Další informace o Juniorských projektech naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:gacrjp_16.02.2

016 
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11. Informace z personalistiky  

– Pracovní poměr ukončí k 29. 2. 2016 Igor Peterlík.  

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT 


